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Til

Folketinget - Skatteudvalget

Hermed sendes svar på spørgsmål nr. 868 af 22. august 
2012. Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Mads Rørvig
(V).

(Alm. del).

Thor Möger Pedersen

/Lise Bo Nielsen
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Offentligt



Side 2

Spørgsmål: 

Ministeren bedes redegøre for, om regeringen agter at sænke selskabsskatten i den nærme-
ste fremtid og i bekræftende fald hvor meget, samt hvordan det skal finansieres.

Svar: 

I regeringens forslag til finanslov for 2013 indgår ikke en nedsættelse af selskabsskatten. 

Jeg mener, at vi i Danmark har et både effektivt og konkurrencedygtigt selskabsskattesy-
stem, og jeg mener også, at vi har en rimelig selskabsskat. Derfor har regeringen heller in-
gen aktuelle planer om at sænke selskabsskatten i Danmark. Jeg skal dog understrege, at 
regeringen følger udviklingen i andre lande.


